

What are the key scientific and technical needs related to the implementation of post2020 framework?

Каковы основные научные и технические нужды для выполнения программы после 2020 г.?

Are there any new or emerging needs?

Есть ли какие-либо новые и срочные нужды?

What are the features and elements of an effective technical and scientific program to address needs under the Convention and its Protocols?

Каковы черты и элементы эффективной программы научно-технического сотрудничества для выполнения Конвенции и ее протоколов?

To what extent would you be open to a model that prioritizes the delivery of services (i.e. no transfer of funds) to address your core needs, as opposed to the provision of direct funding?

Насколько вы согласны с моделью предоставления услуг по удовлетворению ваших нужд вместо предоставления прямого финансирования?

At which level is technical and scientific cooperation most impactful: global, regional, sub-regional?

На каком уровне научно-техническое сотрудничество наиболее эффективно (глобальный, региональный, суб-региональный)?

Should there be a prioritization of specific types of cooperation?

Нужно приоритезировать какой-то тип сотрудничества?

How can current technical and scientific cooperation programmes such as the Bio-Bridge Initiative, Global Taxonomy Initiative and Forest Ecosystem Restoration Initiative be strengthened?

Как можно усилить действующие программы сотрудничества, такие как Био-Мост, Глобальная таксономическая инициатива и Инициатива по восстановлению лесных экосистем?